

Title (en)

COMPOSITIONS POSSESSING IMMUNOSTIMULATING PROPERTIES AND THEIR APPLICATIONS IN HUMAN AND VETERINARY MEDECINE.

Title (de)

PRÄPARATE MIT IMMUNOSTIMULIERENDEN EIGENSCHAFTEN UND DEREN VERWENDUNG IN DER HUMAN- UND TIERNEDERUNG.

Title (fr)

COMPOSITIONS PRESENTANT DES PROPRIÉTÉS IMMUNOSTIMULANTES ET LEURS APPLICATIONS EN MEDECINE HUMAINE ET VETERINAIRE.

Publication

EP 0391962 A1 19901017 (FR)

Application

EP 89900836 A 19881221

Priority

FR 8717799 A 19871221

Abstract (en)

[origin: FR2624741A1] The compositions disclosed contain a combination of preformed liposomes and interleukin-2 (IL-2) or another lymphokine with an action similar to that of IL-2, and possibly an immunogenic agent possessing vaccinating properties. Also disclosed is the application of said compositions to the prevention and treatment of viral infections, as prophylactic or therapeutic vaccination additives, in particular antirabid vaccination or as an immunostimulant, in particular in the treatment of cancers.

Abstract (fr)

La présente invention est relative à des compositions présentant des propriétés immunostimulantes et à leurs applications en médecine humaine et vétérinaire. Les compositions conformes à l'invention contiennent en combinaison des liposomes préformés et de l'interleukine-2 (IL-2) ou une autre lymphokine exerçant une action similaire à celle de l'IL-2, et éventuellement un agent immunogène présentant des propriétés vaccinantes. Application desdites compositions à la prévention et au traitement des infections virales, en tant qu'adjvant de vaccination prophylactique ou thérapeutique, notamment antirabique ou comme immunostimulant, notamment dans le traitement des cancers.

IPC 1-7

A61K 9/127; A61K 37/02; A61K 39/39

IPC 8 full level

A61K 9/127 (2006.01); **A61K 38/00** (2006.01); **A61K 38/20** (2006.01); **A61K 39/00** (2006.01); **A61K 39/205** (2006.01); **A61K 39/39** (2006.01);
A61P 31/12 (2006.01); **A61P 35/00** (2006.01); **A61P 37/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 9/127 (2013.01); **A61K 9/1278** (2013.01); **A61K 38/2013** (2013.01); **A61P 31/12** (2017.12); **A61P 35/00** (2017.12); **A61P 37/00** (2017.12)

Citation (search report)

See references of WO 8905631A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2624741 A1 19890623; FR 2624741 B1 19910628; EP 0391962 A1 19901017; JP H05504756 A 19930722; PT 89271 A 19891229;
WO 8905631 A1 19890629

DOCDB simple family (application)

FR 8717799 A 19871221; EP 89900836 A 19881221; FR 8800630 W 19881221; JP 50076889 A 19881221; PT 8927188 A 19881220